
Railterminal mag er 
komen, oordeelt de 
rechter tot verdriet 
van omwonenden 
De aanleg van de omstreden 
Railterminal Gelderland mag 
doorgaan. Ondanks felle protes
ten van omwonenden en de 
Overbetuwse politiek, die bang 
zijn voor geluids- en milieuover
last, stemt de Raad van State in 
met het plan. 
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Daarmee is de railterminal, een 
soort goederenhalte langs de Betu
weroute bij Reeth en Valburg, een 
flinke stap dichterbij. Eerder dit jaar 
vroeg de Raad van State, de hoogste 
rechter van het land, de provincie 
nog om de regels wat te verduidelij
ken. Dat is in de afgelopen maan
den gebeurd en de Raad van State 
vindt dat dat goed genoeg gedaan is. 

De instemming van de Raad van 
State zorgt voor blijdschap bij gede
puteerde Helga Witjes. ,,Deze posi
tieve uitspraak is een belangrijke 
mijlpaal, want daarmee ligt de rail
terminal ruimtelijk vast." 

De provincie Gelderland is een 
groot voorstander van de railtermi
nal. Bedrijven uit de regio kunnen 
daar hun containers op de trein 
naar Duitsland ofRotterdam zetten 
en zo profijt trekken van de Betu
weroute, is het idee. 

Omwonenden en de gemeente 
Overbetuwe zien dat niet zitten. Zij 
vroegen de Raad van State om een 
streep door de plannen van de pro
vincie Gelderland te trekken. Ze 
vrezen overlast door onder meer 
geluid en de uitstoot van stikstof als 
gevolg van het aan- en afrijden van 
vrachtwagens. Het gaat om vele 
honderden wagens per dag. 

Of de overslagplaats er daadwer
kelijk komt nu de Raad van State 
positief over de aanleg ervan heeft 
geoordeeld, blijft onzeker. Zo staat 
in het Gelderse collegeakkoord dat 
de kosten niet hoger mogen zijn 
dan de al gereserveerde 65 miljoen 
euro. Eerder rekende milieukun
dige Cor Coenrady voor dat de aan
leg zeer waarschijnlijk veel duurder 

We verwachten 
in het eerste kwartaal 
tot een gunning te 
komen 
- Gedeputeerde Helga Witjes 

uit zal vallen. Ook moet er een ex
ploitant voor de railterminal wor
den gevonden. Die is er nog niet en 
de termijn om er een te vinden, is al 
twee keer door de provincie opge
rekt. 

Critici denken dat het de provin
cie helemaal niet gaat lukken om 
een bedrijf te vinden dat de Railter
minal wil uitbaten. Gedeputeerde 
Helga Witjes is echter optimistisch. 
"We verwachten in het eerste 
kwartaal tot een gunning te komen, 
zodat de railterminal kan worden 
aangelegd." 

Wethouder Wijnte Hol wil, nu 
de definitieve uitspraak er ligt, met 
de gemeenteraad praten over hoe 
het verder moet. De raad in Overbe
tuwe is unaniem tegen de aanleg. 

,,Ook volgt er overleg met de pro
vincie, want die zal nu snel met de 
aanleg willen beginnen, ook met de 
nieuwe ontsluitingsweg. Dan zul
len we goede en concrete afspraken 
moeten maken over fietsveiligheid 
en de afwikkeling van het vracht
verkeer. Voor ons als gemeente is 
het van het grootste belang dat die 
zaken van te voren goed worden ge
regeld en we niet achteraf met de 
brokken zitten en aanvullende 
maatregelen nodig zijn." 
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